
Alexandra Hudáková

Meno: Alexandra   

Priezvisko: Hudáková

    

Klub: BKM Junior UKF Nitra

    

Vek: 10

    

Hrací post: stred/krídlo

    

Výška: 168

    

Sme zvedaví na tvoje basketbalové začiatky...

    

Kde si urobil prvé basketbalové kroky?

    

„Mňa k tomu vlastne doviedla sestra, aj ona hrala basketbal."

    

Ako dlho hráš basketbal?

    

„2 roky"

    

Pamätáš sa kto bol tvoj prvý trénerom?
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„Pani trénerka Sailerová."

    

Dosiahla si v basketbale už nejaké teamové, či individuálne úspechy?

    

„Áno, rôzne medaile ale najviac si cením asi túto (2. miesto), aj individuálne ocenenia (all stars,
you ate the future)"

    

Máš svoj basketbalový vzor ?

    

„Kobe Bryant - páči sa mi ako hra a je veľmi pekný."

    

V čom sú tvoje basketbalové hráčske prednosti, čím sa presadzuješ najčastejšie na ihrisku?

    

„Ja som taký sebec, stále chodím do koša. Som taký človek, ktorý musí vyhrať a urobiť preto
všetko. Ak sa náhodou nevyhrá potom ma to niekoľko dní veľmi trápi a hnevá."

    

Sme zvedaví čo si dosiahla a ako hodnotíš uplynulú sezónu...

    

Aká bola pre teba a tvoj team sezóna 2010-11?

    

„Dobrá, dalo sa."

    

Je 2.miesto tvojho teamu na finálovom turnaji úspechom?
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„Veľmi veľkým."

    

Ako hodnotíš svoje účinkovanie na záverečnom turnaji Majstrovstiev Slovenska?

    

„Celkom dobre."

    

Na základe hlasovanie z radov trénerov, delegátov, organizátorov, či rozhodcov si získala
produktovú podporu a Cenu Basketlandu „You are the future" určenú pre najperspektívnejšiu
hráčku s veľkým basketbalovým talentom. Čo myslíš, prečo sa basketbalový odborníci rozhodli
v kategórii mladšie mini žiačky práve pre teba, čím si ich presvedčila?

    

„Fakt neviem, asi sa im páčili moje riešenia vzniknutých herných situácii na ihrisku."

    

Čo plánuješ v basketbalovej budúcnosti...

    

Aké budú tvoje najbližšie basketbalové kroky ?

    

„Chcela by som hrať aj profesionálne za ženy buď v Nitre alebo Košiciach. Pretože v Nitre
poznám veľa hráčok a za Košice preto, lebo majú široký káder postavení zo skvelých a veľmi
kvalitných hráčok."

    

Prídeš sa zdokonaliť na Basketland camp 2011?

    

„Určite áno, už teraz sa veľmi teším."

    

Uvidíme ťa niekedy v budúcnosti aj v reprezentácii Slovenska ?
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„Dúfam, že áno. Urobím preto maximum aby si ma tréneri všimli a pozvali ma."

    

Poznáš naše reprezentantky, sleduješ ich výsledky ?

    

„Poznám ich viacero, a výsledky sledujem len občas. Rada si ich výkony pozriem aj na
internete, škoda len že tých prenosov je tak strašne málo."

    

Aký je tvoj basketbalový cieľ ?

    

„Hrať za tie ženy, a taktiež aj za reprezentáciu a byť platnou hráčkou."
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